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انتخاب هيئت مديره پرسپوليس گام اول بود. 
وزارت اجازه فرصت س�وزي نداد و در كمترين 
زمان ممكن هيئت مديره سرخپوشان را معرفي 
كرد. هيئت مديره اي متفاوت تر از تمام رايزني ها؛ 
هيئت مديره اي كاملًا اقتص�ادي كه خيلي زود 

نشان دادند.  اهل اتلاف وقت هم نيستند.
چند س��اعت بعد از معرفي اعضاي جديد هيئت 
مديره، ساعت 11 روز گذشته اولين جلسه كاري 
آنها آغاز شد، آن هم دو ساعت زودتر از آنچه انتظار 
مي رفت. قرار بود اعضاي جديد ساعت 13 تشكيل 
جلسه دهند، اما جلسه دو ساعته آنها ساعت 13 
تمام شده بود. جلسه اي پربار كه نتيجه آن انتخاب 
و معرفي مديرعامل، سخنگو و رئيس هيئت مديره 
بود و البته اضافه شدن يك عضو جديد به هيئت 
مديره كه انتظارش مي رف��ت. چراكه باتوجه به 
اينكه مديرعامل جديد باشگاه پرسپوليس بايد 
عضو هيئت مديره اين باشگاه هم باشد بايد يك 
عضو ديگر به اين جمع اضافه مي شد تا تعداد اعضا 
فرد باشد. به همين خاطر بعد از جلسه روز گذشته 
هيئت مديره، علي اكبر طاهري رئيس صندوق 
حمايت از قهرمانان و پيشكس��وتان به عضويت 

هيئت مديره درآمد. 
اولي��ن انتخ��اب اعض��اي جدي��د هيئ��ت مديره 

پرسپوليس، عليرضا رحيمي به عنوان مديرعامل 
اين باشگاه بود. عضوس��ابق تيم سپاهان كه بعدها 
رئيس فدراسيون هندبال شد و موفقيت هايي هم 
داشت و بعد مديريت سپاهان را برعهده گرفت و يك 
قهرماني ليگ و ي��ك قهرماني حذفي به افتخارات 
زردها اضافه كرد، اما در سپاهان نماند و از مديريت بر 
سپاهان كنار گذاشته شد. شايد به دليل عقد شش 
قرارداد بالاي يك ميليارد كه البته برخلاف تيم هاي 
پايتخت )پرسپوليس و استقلال( دليل آن هرگز از 
اتاق جلسه هيئت مديره سپاهان به بيرون درز نكرد. 
علاوه بر رحيمي، حميدرضا سياسي و حميد استيلي 
نيز به ترتيب به عنوان رئيس و س��خنگوي هيئت 

مديره پرسپوليس انتخاب و معرفي شدند.
بعد از انتخاب رحيمي به عنوان مديرعامل، خبر 
از رسيدن چك اسپانسر هم به ميان آمد. آنهم در 
حالي كه يك شنبه و بعد از انتخاب هيئت مديره 
جديد باشگاه پرسپوليس مسئله اسپانسري اين 
باش��گاه هم براي يك سال حل ش��د و اسپانسر 
جديد كه گفته شد به زودي معرفي مي شود، براي 
ش��روع كار 3 ميليارد تومان پرداخت كرده بود و 
قرار بود 5 ميليارد ديگر هم تا پايان هفته پرداخت 
كند تا كمي از مشكلات مالي باشگاه پرسپوليس 
حل شود. اما بعد از معرفي مديرعامل باشگاه، خبر 

از رسيدن چك 30 ميلياردي اسپانسر به دست 
مسئولان پرسپوليس رسيد!

رحيم��ي بع��د از انتخاب ب��ه عن��وان مديرعامل 
پرسپوليس در گفت وگو با خبرنگاران تأكيد كرد كه 
تمام تلاشش را مي كند كه هيئت مديره از انتخاب 
او پشيمان نشود: » كارنامه من معرفم است و تلاش 
مي كنيم كه برنامه  محور باش��يم. تمام تصميمات 
ابتدا در هيئت مديره مطرح مي شود و كاري بدون 
مصوبه هيئت مدي��ره صورت نمي گي��رد. همان 
كاري را كه در سپاهان كرديم در پرسپوليس انجام 
مي دهيم، ضمن اينكه به تمام تعهدات مديرعامل 
قبلي هم پايبند هستيم و هر تصميمي كه شفاهي 
و كتبي رويانيان گرفته باشد انجام مي دهيم و همه 
تعهدات را انجام مي دهيم و اگر كسي طلبكار باشد 
مطالباتش را پرداخت مي كنيم، اما من از س��اعت 
13 دوشنبه مديرعامل پرسپوليس هستم و امكان 
ندارد كه در مورد ساعت 12 پرسپوليس صحبتي 
كنم. در مورد سقف قراردادها و پايين آوردن آن هم 
من هر تصميمي را كه در هيئت مديره گرفته شود 
اجرا مي كنم. بايد تيم خوبي را ببنديم تا هواداران 
راضي باش��ند. در مورد شفاف سازي قراردادها نيز 
ما نمي توانيم از خودم��ان قانوني در بياوريم و بايد 

ببينيم قانون فيفا چه مي گويد.«

حميدرضا سياسي هم ديروز بعد از آنكه به عنوان 
رئيس هيئت مديره پرسپوليس انتخاب شد، قول 
حل مشكلات را داد: » كار بسيار دشواري در پيش 
رو داريم و آمده ايم تا مشكلات پرسپوليس را حل 
كنيم. همه بايدبراي رفع مش��كلات باشگاه كمك 
كنيم و فكر مي كنم بدنه باشگاه براي اين كار آمادگي 
كامل را داشته باشد. كاري به رويانيان و بدهي هاي 
باشگاه پرس��پوليس ندارم. آمده ايم تا مشكلات را 
حل كنيم. من كاري به گذشته ندارم و برايم مسئله 
بدهي رويانيان مطرح نيس��ت. همه ما بايد تلاش 
كنيم تا مشكلات اقتصادي پرسپوليس را حل كنيم. 
حضور ما در اين تيم براي همين مس��ئله اس��ت و 

تلاش مان حل كردن مشكلات اين تيم است. «
استيلي هم كه در نخستين جلسه هيئت مديره 
به عنوان سخنگو انتخاب شد، از تلاش اعضا براي 
پرداخت بدهي ها خبر داد: » در اين جلسه تأكيد 
همه اعضا همكاري و همدلي با مديرعامل بود تا 
در يك راستا حركت كنيم و بتوانيم به هدفمان 
كه بالا بردن جايگاه پرسپوليس و هواداران است، 
دست يابيم. ضمن اينكه قرار بر اين شد تا هر چه 
زودتر در مورد بدهي بازيكنان و قراردادهاي آنها و 
همچنين كادر فني براي سال آينده تصميم گيري 
شود. به خاطر حضور در مسابقات ليگ قهرمانان 
آسيا پرس��پوليس سال س��ختي پيش رو دارد و 
يك س��ال زمان خيلي زيادي براي رسيدگي به 
اوضاع باشگاه نيس��ت. اميدوارم بتوانيم طي اين 
مدت ساختار تشكيلاتي باشگاه را درست كنيم 
و هواداران را كه سرمايه هاي اصلي ما هستند به 

جايگاه اصلي شان برگردانيم. «
اين پايان نخستين روز كاري هيئت مديره جديد 
پرسپوليس بود. قرار بود دومين جلسه هيئت مديره 
پرسپوليس روز گذشته براي روشن شدن تكليف 
سرمربي تيم، ساعت 17 و چهار ساعت بعد از خاتمه 
يافتن جلسه اول كه به انتخاب رحيمي منجر شده 
بود برگزار شود، چراكه پس از انتخاب هيئت مديره 
باش��گاه پرس��پوليس، يكي از اصلي ترين مسائل 
روشن شدن تكليف علي دايي بود كه با پرسپوليس 
قراردادي 3 ساله دارد از همين رو استيلي و رحيمي 
پس از جلس��ه روز گذش��ته با يكديگ��ر در مورد 
وضعيت دايي گفت وگوهايي كردند و با نظر هيئت 
مديره مقرر گرديد ظرف 48 ساعت آينده جلسه اي 
بين دايي، رحيمي و استيلي برگزار و تكليف نهايي 

كادر فني مشخص شود. 
گفته مي شود با توجه به نتايج فصل گذشته دايي 
هيئت مديره و مديرعامل علاقه مند هس��تند تا 
به همكاري با دايي ادامه دهن��د، اما بايد منتظر 

برگزاري جلسه نهايي ماند. 
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دو روز است كه بازرسان كنفدراسيون فوتبال آسيا به ايران آمده اند 
تا از امكانات كش�ورمان ب�راي ميزباني جام ملت هاي آس�يا 2019 
بازديد كنند. آنها قرار است در مدت سه روز حضورشان در ايران از 
ورزشگاه ها و امكانات شش شهري كه براي ميزباني اين رقابت ها از 
سوي ايران معرفي شده است بازديد كنند. تايلند، امارات و عربستان 
سه نامزد ديگر ميزباني جام ملت ها هستند كه رقيب ايران به حساب 
مي آيند و قرار است در پاييز امس�ال در اجلاس AFC ميزبان جام 
ملت هاي 2019 مشخص شود؛ رقابت هايي كه براي اولين بار با حضور 

24 تيم برگزار مي شود. 
    

جام ملت هاي 1968 اولين و آخري��ن دوره اي بود كه ايران ميزبان جام 
ملت ها بود و حالا ايران براي ميزباني جام ملت هاي 2019 نامزد ش��ده 
است. البته براي جام ملت هاي 2011 كه در دوحه برگزار شد هم ايران 
كانديدا شده بود، اما در نهايت ميزباني به قطري ها رسيد. البته آن روزها 
مسئولان فدراس��يون فوتبال ميزباني جام ملت ها را زياد جدي نگرفته 
بودند، اما اين بار ايران يكي از شانس هاي اصلي ميزباني جام ملت ها است، 
هر چند رقيبان سرسختي مانند امارات دارد. با اين وجود علي كفاشيان 
و همكارانش اميدوارند كه ميزباني بزرگ ترين رقابت فوتبال آس��يا به 
ايران برسد؛ آرزويي كه او گفته است مي خواهد در كارنامه مديريتش آن 
را ثبت كند.  به همين خاطر هم يك شنبه بود كه هيئت بازرسان ايران 
براي سنجيدن شرايط ميزباني جام ملت ها به تهران آمدند. اين بازرسان 
قرار است از امكانات شش ش��هر ايران كه براي ميزباني جام ملت ها به 
كنفدراسيون فوتبال آسيا معرفي شده اند، بازديد كنند. تهران، اصفهان، 
تبريز، مشهد، شيراز و كرمان شهرهايي هستند كه بازرسان AFC در 
مدت حضورشان در ايران به آنجا سفر خواهند كرد تا از نزديك شرايط اين 

شهرها را بسنجند و امكانات آنها را بررسي كنند. 
  نماينده AFC: در ميزباني خاطرات خوبي به يادگار گذاشته ايد

چتان كول  كارني سرپرست تيم بازديدكننده AFC در ابتداي سفرش به 
ايران حرف هاي اميدوار كننده اي زده است. او گفته: »كشور ايران تاكنون 
ميزبان بسياري از مس��ابقات بوده و در هر مسابقه اي كه ميزباني كرده، 
خاطرات خوبي را از خود به يادگار گذاشته است. تماشاگران ايراني شور و 
اشتياق بالايي به فوتبال دارند و اين مسئله را در مسابقات ليگ قهرمانان 
آسيا نشان دادند. آنها در هر بازي سكوهاي ورزشگاه ها را پُر كردند و در هر 

بازي استقبال خوبي صورت گرفت. «

البته كول كارني يادآور ش��ده كه كش��ورهاي ديگر هم نامزد هستند و 
ايران بايد با آنها رقابت كند:»در حال حاضر چهار كش��ور درگير رقابت 
براي گرفتن ميزباني جام ملت هاي 2019 آسيا هستند. ما تا به حال از 
كشورهاي تايلند و امارات بازديد و امكانات اين كشورها را بررسي كرده ايم. 
بعد از بررسي شرايط ايران نيز به عربستان خواهيم رفت تا امكانات اين 
كشور را هم بررس��ي كنيم. به هر كش��وري كه مي رويم انتظارات از ما 
بالاست، اما بايد بگويم گروهي كه به ايران آمده اند فقط گزارش هاي خود 
را مي نويسند. هر كدام از اين افراد در حوزه خود تخصص بالايي دارند، اما 

AFC با توجه به گزارش ها تصميم نهايي را خواهد گرفت. «
  كفاشيان: با لابي دولت مي توانيم ميزبان جام ملت ها شويم

رئيس فدراسيون فوتبال معتقد است كه دولت بايد به كمك فدراسيون 
بيايد و با لابي هاي سياسي شرايط را براي گرفتن ميزباني ايران مهيا كند. 
او در اين باره توضيح داد: »ما انتظار داريم دولت در اين باره از ما حمايت 
كند. تا حمايت نشويم كاري انجام نمي شود. ممكن است ما كارمان را به 
خوبي انجام دهيم اما امارات و تايلند فقط با لابي ميزباني را بگيرند. حمايت 
و اشتياق دولت ها در اين قضيه تاثيرگذار است و تجربه اين را به همه ما 
ثابت كرد. گرفتن ميزباني جام ملت هاي آسيا براي هر كشوري فقط از 
نظر فوتبالي و ورزشي اهميت ندارد، بلكه در ساير حوزه ها از جمله مسائل 
اجتماعي، اقتصادي و. . . تاثيرگذار است. اميدوارم دولت جديد اين كار 
را در دستور كارش قرار دهد. « كفاشيان در واكنش به اينكه ظاهراً دكتر 
روحاني در جلسه حضوري كه با س��پ بلاتر رئيس فيفا و شيخ سلمان 
رئيس AFC داش��ت در اين باره درخواس��ت ايران را مطرح كرده بود، 
گفت: » بله در آنجا اين درخواست مطرح شد، اما بايد ويژه تر انجام شود. 
اينكه در كنار شش موضوع ديگر براي اين موضوع هم مذاكره كنيم، كافي 
نيست، بلكه مي طلبد تا به صورت اختصاصي و ويژه وارد عمل شد. ما كار 
كارشناسي را انجام داديم و از دولت مي خواهيم با سران كشورها مذاكره 

كند و حمايت و اشتياق خودش را نشان دهد. «
  انتخاب امارات تكذيب شد

تلاش هاي ايران در حالي است كه ديروز يكي از روزنامه ها مدعي شد كه 
نماينده AFC گفته است بازديد نمايندگان كنفدراسيون فوتبال آسيا 
از ايران نمايشي بوده و ميزباني مسابقات فوتبال جام ملت هاي آسيا در 
سال 2019 به امارات داده شده است. البته اين شايعه خيلي زود با تكذيب 
هيئت بازرسي كنفدراسيون فوتبال آسيا روبه رو شد و آنها اعلام كردند 
كه از زمان ورودشان به ايران تاكنون با هيچ رسانه يا شخصي در خصوص 
ميزباني اين مس��ابقات مصاحبه نداش��ته و زماني كه ايران را به مقصد 
AFC ترك خواهند كرد، بيانيه اي كامل درباره ش��رايط ميزباني ايران 
اعلام خواهند كرد و در آن بيانيه نيز هيچ اشاره اي به كانديداهاي موجود 

و انتخاب ميزبان نهايي از ميان آنها نخواهد شد. 

رحيمي:كارهايسپاهانرادرپرسپوليسادامهميدهم
روز پركار هيئت مديره، قول پرداخت بدهي ها و تعيين تكليف كادر فني تا 48 ساعت ديگر

محمد بنا را بايد تحس��ين كرد. بنا مي توانست براي مسابقات آسيايي 
قزاقس��تان نامداران كش��تي فرنگي ايران را با خود به رقابت ها ببرد و 

مقتدرانه قهرماني قاره كهن را به ليست افتخارات خود اضافه كند. 
بنا مي توانست حميد سوريان، اميد نوروزي، نعمت پور، حاجي پور و ... 
را با خود ببرد تا هم كنار تشك كمتر حرص و جوش بخورد و هم هر چه 

طلاي آسيا بود درو كند و با خود به ايران بياورد. 
بايد بنا را ستود چون نخواست با يك قهرماني صوري و عنواني كه زياد 
هم به كار مان نمي آيد، عده اي جوان را پشت خط نگه دارد. بنابر اين امثال 
طاهري، كريمي فر، قادريان، علياري و مهديزاده و... را با خود همراه كرد و 

با يك عنوان سومي مهره هاي آينده خود و تيمش را شناخت. 
شايد در ظاهر عنوان شود كه كشتي آزاد دو باره از فرنگي پيشي گرفته، اما 
اگر خوب نگاه كنيم به نتيجه ديگري مي رسيم، كشتي آزاد بعد از چند سال 
ركود و عدم نتيجه گيري نياز مند يك قدر ت نمايي مجدد در آسيا و دنيا بود. 
خادم به خوبي اين نكته را درك كرد و با قدرت تمام اقدام نمود تا كشتي 

آزاد دو باره آقايي خود را ثابت كند، اما در فرنگي قصه تفاوت داشت. 
ستاره هاي تيم بنا تقريباً تمام افتخارات موجود در دنياي كشتي را به 
دست آورده بودند و او خوب مي داند كه با اين ستاره ها در نهايت تا يكي 
يا دو سال ديگر مي تواند حرفي براي زدن داشته باشد، پس بايد به فكر 
المپيك ريو و رقابت س��خت جهاني آينده نيز مي بود، بنابر اين در يك 
تصميم درست و به جا قيد قهرماني در آسيا را زد تا شاگردان جوانش 
تجربه پنجه در پنجه انداختن با رقباي قدر را به دس��ت آورند. تجربه 
ناموفقي هم به دست نياورد و شاگردان بنا تنها در دو وزن دور از انتظار 

ظاهر شدند و در بقيه اميد وار مان كردند. 
بنا را بايد ستود، چون همزمان با اينكه ستاره هاي خود را آماده رو يا رويي 
با حريفان جهاني مي كند مشغول آماده سازي تيمي است كه بايد خود 
را آماده جانش��يني تيم اصلي كنند. فرام��وش نكرده ايم كه محمد بنا 
كارش را با يك حميد سوريان آغاز كرد، اما بعد از چند سال تيم قهرمان 
المپيك لندن را به كشتي ايران تحويل داد. او حالا مشغول آماده سازي 
تيمي از جنس همان تيم 2012 است، تيمي كه مي خواهد نه در آسيا 

كه در دنيا قدرت نمايي كند. 
به طور حتم اين روز ها هستند كساني كه با انگشت نما كردن برخي معضلات 
و بزرگ نمايي برخي ضعف ها در تيم محمد بنا سعي در بحراني  نشان دادن 
وضعيت كشتي فرنگي دارند، اما بايد اطمينان داشت كه محمد بنا كارش را 

خوب بلد است و خوب مي داند چگونه بايد مردانش را آماده كند. 
محمد بنا را بايد ستود، كاش مي ش��د روش او در تربيت ورزشكار را به 
رش��ته هاي ديگر هم تعميم داد. بنا با تيم جوانش از قزاقس��تان براي 
ستاره هايش خط و نشان كش��يد و به نوعي به آنها گفت كه فراموش 
نكنند روزي مثل همين ها با پنجمي و ششمي و بر نز آسيا شروع كردند، 
پس اگر كار نكنند خيلي زود مجبورند جايشان را به تازه وارد ها بدهند. 
به احترام بنا و ش��اگردانش مي ايس��تيم چون اطمينان داريم كه او و 
تيمش در آينده حرف هاي زيادي براي گفتن خواهند داشت؛ تيمي كه 
حتي سومي اش در آسيا به دلمان نشست، بچه ها حتماً در المپيك ريو 

باز هم محمد بنا و كشتي فرنگي ايران را سر فراز خواهند كرد.

خواسته علي كفاشيان از دولت    
لابيسياسيكليدميزبانيجامملتها

اورابايدستود

فريدون حسن

موزيكهپرتابوخوردهشد
نيمه دوم بازي ويارئال با بارس��ا هنگامي كه دني آلوز رفت ضربه كرنر 
بزند ناگهان يكي از تماشاگران موزي را به سمت اين برزيلي پرتاب كرد 
كه آلوز نه تنها عكس العملي انجام نداد، بلكه در اقدامي جالب آن موز 
را برداشت و خورد و به ادامه بازي خود پرداخت. به هر حال اين بازيكن 
برزيلي با خونسردي تمام موز خورد تا بازتاب زيادي در رسانه هاي جهان 
ايجاد كند. هافبك بارسا در پايان آن بازي اظهار داشت: 
نمي دانم چه كس��ي موز را انداخت، چون مي خواهم 
از وي تشكر كنم. اين موز به من انرژي داد تا بتوانم 
سانترهاي خوبي را  روي دو گلي كه به ثمر رسانديم، 
انجام دهم. ديگرستاره برزيلي بارسلونا ازهم وطنش در 
مقابل نژادپرستي و اين رفتارناشايست حمايت كرد 
و گفت:همه ما برابر هستيم، همه ما ميمون هستيم 
و نژادپرستي را رد مي كنيم. واقعاً مايه شرمساري 
است كه در س��ال 2014 ش��اهد چنين اتفاقاتي 
هس��تيم. زمان آن رس��يده كه مردم صدايشان 
را بلن��د كنند. من ب��ه عنوان 
حمايت از آل��وز كاري را كه او 

انجام داد انجام مي دهم. 

مديونشهداودعايخيرمادرانشهداهستيم
چند روز پيش اداره ورزش و جوانان حوزه جنوب غرب تهران مراسمي 
را در تجليل از حسين فركي و مادر شهيد صبوري برگزار كرد كه يكي 
از مدعوين حاضر در مراسم مهدي مهدوي كيا بود. كاپيتان پيشين تيم 
ملي فوتبال ايران و باشگاه پرسپوليس پس از اداي احترام به اين مادر 

شهيد گفت:اگر ما الان به راحتي زندگي مي كنيم، ورزش 
انجام مي دهيم مسئوليت داريم و كار مي كنيم، همگي 
به بركت فداكاري و ايثارگري شهدا و صبوري و دعاي 
خانواده گرانقدر شهدا خصوصاً مادران شهدا هستيم. 
همه ما مديون فداكاري ش��هدا و دعاي خير مادران 

شهدا هستيم. مهدي مهدوي كيا در ادامه با توجه 
به قهرماني تيم فولاد گف��ت: جا دارد به مربي 
خوبم آقاي فركي قهرماني ف��ولاد را تبريك 
بگويم. تيم فولاد با كمترين هزينه با تعدادي 
جوان و البته مربيگري خوب فركي باعث شد 
تا قهرماني را به دس��ت آورند. قهرماني فولاد 

ثابت كرد كه مي توان در اين فوتبال سالم و پاك 
كار كرد و موفق بود. فولاد ثابت كرد با كم هزينه 

كردن هم مي توان در اين ليگ موفق بود. 

160ميلياردبرايحقپخشازصداوسيماميخواهيم
ليگ سيزدهم تمام شد، اما هنوز دعواي بين فدراس��يون و تلويزيون بابت حق پخش ها ادامه دارد. 
جالب است كه نه فدراسيون و نه تلويزيون از موضع خود كوتاه نمي آيند. رئيس فدراسيون فوتبال 
با بيان اينكه مبلغ 160 ميليارد تومان بابت حق پخش تلويزيوني مسابقات به صداوسيما پيشنهاد 
داده  ايم، گفت: در صورتي كه صداوسيما نس��بت به بستن قرارداد جديد اقدام نكند، در 
فصل جديد از پخش مس��ابقات جلوگيري خواهيم كرد. علي كفاشيان درباره آخرين 
وضعيت حق پخش تلويزيوني مسابقات ليگ برتر عنوان كرد: براي پخش مسابقات از 
سوي صداوسيما در فصل آينده بايد قرارداد جديد امضا شود. اگر صداوسيما جلو نيايد 
و قراردادي را امضا نكند، اجازه پخش مس��ابقات را به آنها نخواهيم داد. البته ما 
يكي، دو بار به ضرغامي نامه نو شتيم تا تكليف اين قضيه روشن شود، اما نمي دانم 
تاكنون به چه علت پاسخي به ما نداد ه اند. به هر حال شايد اگر تلويزيون پا پيش 
بگذارد و جلو بياييد به آنها مبلغي هم تخفيف دهيم، اما همانطور كه گفتم ليگ 

چهاردهم در راه است و هنوز مشكل حل نشده است. 

كشتيآزادايران،فراترازآسياست
كشتي آزاد كشورمان در مسابقات آسيايي قزاقستان برنده شد تا افتخاري ديگر در كارنامه آزادكاران نقش 
ببندد. نايب رئيس فدراسيون كشتي با اشاره به قهرماني تيم ملي گفت: ما تيمي قوي را راهي اين دوره 

از مسابقات كرده بوديم و مي دانستيم قهرمان مي شويم. عليرضا حيدري درباره سطح فني 
اين رقابت ها اظهار داشت:سطح مسابقات بسيار خوب بود و خو شبختا نه در شرايط بسيار 
خوبي قهرمان آسيا شديم و اين نتيجه  نشان مي دهد كه سطح تيم ملي آزاد كشورمان 

فراتر از آسياست و اين قاره براي كش��تي ايران كوچك است. البته اينكه ما شش 
مدال طلا گرفتيم دور از ذهن نبود و توقع اين را داشتيم، اما بايد درباره شكست 
مهران رضا زاده نيز بررسي و آسيب شناسي صورت گيرد. ضمن اينكه مي دانيم 
حامد طالبي زرين كمر به خاطر شكستگي دست مشكل داشت و نتوانست مدال 
بگيرد. به هر حال ما كشتي تك تك ملي پوشان را تحليل و ارزيابي مي كنيم تا همه 

نواقص بر طرف شود. هدف ما هدف اصلي ما رقابت هاي جهاني، بازي هاي آسيايي 
و سرانجام المپيك ريودوژانيرو است كه بايد در آنجا بدرخشيم. 

دنيا حيدري
   گزارش
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پيروزيدانشآموزانفوتساليستايراندرجامجهاني
نماينده فوتسال دانش آموزي ايران در دومين ديدار خود در رقابت هاي 
جام جهاني تيم فوتسال هلند را قاطعانه از پيش رو برداشت. تيم فوتسال 
تهران نماينده ايران در رقابت هاي جام جهاني دانش آموزان ايتاليا در 
دومين بازي مرحل��ه گروهي خود نيز به پيروزي رس��يد و اين بار تيم 
دانش آموزي هلند را با نتيجه 7 بر 3 شكس��ت داد. تيم ايران در اولين 
بازي خود نيز 18 بر يك بلژيك را شكست داده بود. تيم دانش آموزي 

كشورمان امروز از ساعت 11:30 به مصاف سوئد مي رود. 
----------------------------------------------------------- 

سجادهمهمانمشكلرضازادهرادارد
سرمربي تيم وزنه برداري با رد هر گونه ش��بهه اي در خصوص مشكوك 
بودن كناره گيري سجاد انوشيرواني از اردوي تيم ملي گفت: تمام آنهايي 
كه در خصوص اين موضوع ترديد دارند بايد بدانند كه مدارك پزش��كي 
اين وزنه بردار موجود است. بهمن زارع افزود:آنچه همواره براي كادر فني 
تيم ملي وزنه برداري مهم بوده سلامتي ورزشكار بوده است و ما با توجه به 
اينكه ديديم سجاد دچار مشكلات بدني بود از وي خواستيم اردو را ترك 
كند و به مداوا بپردازد. رضازاده هم به دليل چنين مشكلاتي از حضور در 
المپيك خودداري كرد. انوشيرواني با تشخيص كادر پزشكي و كادر فني، 
به خاطر فشار خون و قند اقدام به ترك اردوي تيم ملي وزنه برداري كرد. 
----------------------------------------------------------- 

سوارزبازيكنسالانگلستانشد
مهاجم اروگوئه اي تي��م فوتبال ليورپول به عنوان بازيكن س��ال 14- 
2013 اتحاديه حرفه اي بازيكنان انگلستان شد. لوييس سوارز در حالي 
به عنوان بازيكن سال انگلستان انتخاب مي شود كه سال قبل در چنين 
روزهايي پس از اينكه بازوي »برانيسلاو ايوانوويچ«، مدافع چلسي، را 
گاز گرفت به مدت 10 جلسه از سوي اتحاديه فوتبال انگلستان محروم 
شد. سوارز با وجود اينكه چهار بازي نخست رقابت هاي ليگ برتر در اين 

فصل از رقابت ها را از دست داد در 31 مسابقه 30 گل به ثمر رساند. 
----------------------------------------------------------- 
مصافتيممليفوتبالباصدرنشينآفريقايجنوبي
تيم ملي فوتبال ايران كه در اردوي آماده سازي آفريقاي جنوبي به سر 
مي برد قرار است امروز در س��ومين بازي تداركاتي اش در اين اردو به 
مصاف تيم صدرنشين ليگ آفريقاي جنوبي برود. ملي پوشان در اولين 
بازي ماراكا سؤالس تيم س��يزدهم ليگ آفريقاي جنوبي را با پنج گل 
شكست دادند و در دومين مسابقه مقابل تيم رده پنجمي اورلاندو كه 

هفت بازيكن ملي پوش داشت با تساوي سه - سه متوقف شدند. 

سعيد احمديان

امش�ب يكي از فيناليس�ت هاي فين�ال ليگ 
قهرمان�ان مش�خص مي ش�ود. دور برگش�ت 
مرحله نيمه نهايي ليگ قهرمانان اروپا امشب 
با برگزاري يك ديدار در ورزشگاه آليانس آره نا 
آغاز مي شود. دو غول بزرگ فوتبال جهان براي 
قرباني كردن ديگري به ميدان مي روند تا خود 
را به ليس�بون )ميزبان فينال ليگ قهرمانان( 

برسانند. 
  گوارديولا در انديشه جبران 

شكس��ت يك ب��ر صف��ر باي��رن در مقاب��ل رئال 
پيش بيني ها را خراب ك��رد. باواريايي ها در بازي 
رفت نتوانستند انتظارات را برآورده كنند. حالا زمان 
آن رسيده تا اشتباهات گذشته را جبران و راهشان 
براي صعود به ديدار نهايي را هموار كنند. بايرن در 
اين فصل از رقابت ها خيل��ي زود قهرماني اش در 
بوندس ليگا را مسجل كرد و به فينال جام حذفي 
هم رسيده. قهرماني در اروپا انتظار ديگر هواداران 
بود كه تا به اينجاي كار برآورده نشده. پپ اميدوار 
بود با كسب هر س��ه جام به منتقدانش ثابت كند 
توانايي هايش كمتر از هاينكس نيست. مونيخي ها 
در س��ال هاي اخير همواره يك پ��اي ثابت فينال 
بوده اند و غيبت آنها در ليسبون هواداران اين تيم را 
مأيوس مي كند. در صورتي كه بايرن امشب بتواند 
حريف مادريدي اش را از پيش رو بردارد، چهارمين 
فينال خود از فصل 2010- 2009 را تجربه مي كند. 
بايرن پنج قهرماني در ليگ قهرمانان را در كارنامه 
دارد و انتظار مي رود در بازي برگش��ت گوارديولا 
شاگردانش را براي جبران مافات به ميدان بفرستد. 
سرمربي باواريايي ها در گفت و گويي كوتاه با سايت 

باش��گاه به طرفداران بايرن اطمين��ان داد نتيجه 
مطلوب در آليانس كسب مي شود: به تيمم كاملًا 
اطمينان دارم. اگر متحد باش��يم هر نتيجه اي كه 

بخواهيم مي گيريم. 
  كارلتو هوشيارتر از هميشه

گل حياتي كريم بنزما رئال را به يك قدمي فينال 
رس��انده؛ فينالي كه براي هر دو تيم حكم مرگ و 
زندگي را دارد. كهكشاني ها علاوه بر شكست بارسا 
در كوپا دل ري و كسب يك جام ارزشمند، در لاليگا 
نيز با توجه به برد اين هفته شان به رده دوم جدول 
رسيده اند و يك قدم بالاتر از آبي و اناري ها منتظر 
لغزش اتلتيكو هستند. اين در حالي است كه بازي 

در برابر دوستداران بايرن كه براي پيروزي تيم شان 
لحظه شماري مي كنند كار دشواري است. 

قوهاي سفيد مي دانند كه بايرن براي گرفتن جواز 
حضور در فينال اين فصل از رقابت ها به پيروزي 
با اختلاف دو گل ني��از دارد. با توجه به ش��رايط 
فعلي كارلو آنچلوتي به ش��اگردانش هشدارهاي 
لازم را براي مقابله با ضد حملات ميزبان مي دهد. 
بهبود كامل كريس رونالدو خيال سفيد پوشان را 
راحت كرده. رونالدو در بازي رفت تنها يك نيمه 
به ميدان رفت، اما با دو گل��ي كه در آخرين بازي 
تيمش در ليگ اسپانيا به ثمر رسانده نشان داد به 
مرز آمادگي رسيده است. رئال 12 سا ل است كه 

در حسرت رسيدن به فينال ليگ قهرمانان مانده؛ 
حسرتي كه مادريدي ها اميدوارند امشب به پايان 
برسد. رئال مادريد 9 قهرماني در اروپا كسب كرده و 
عنوان موفق ترين تيم در رقابت هاي ليگ قهرمانان 
اروپا را در اختيار دارد. كهكشاني ها سه سال است 
كه تا مرحله نيمه نهايي بالا مي آيند، اما از رسيدن 

به فينال باز مي مانند. 
س��رمربي رئال پيش از رويارويي ب��ا بايرن گفت: 
ليگ قهرمانان اروپا براي ما بسيار مهم است و در 
اولويت نخست قرار دارد. اگر بتوانيم به قهرماني 
در ليگ قهرمان��ان اروپا برس��يم، رويايي خواهد 
بود، زيرا توانسته ام در س��ال نخست مربيگري ام 
در رئال  مادريد، دهمين عنوان قهرماني را كسب 
كنم. مي دانيم كه جو سختي در مونيخ انتظارمان 
را مي كشد. هواداران بايرن  مونيخ مطمئنا حمايت 
زيادي از تيم ش��ان مي كنند. آنها فصل گذش��ته 
توانس��تند در ليگ قهرمانان به قهرماني برسند. 
مي دانيم كه بايرن  مونيخ تيم با كيفيتي اس��ت، 
اما انگيزه تيم ما براي صعود به ديدار نهايي بسيار 
بالاست. پس از س��ه حذف در مرحله نيمه نهايي 
ليگ قهرمانان اروپا فكر مي كنم كه شايسته اين 
باشيم كه در اين فصل به فينال راه يابيم. همه چيز 
به خودمان بستگي دارد. بايد به جو منفي ورزشگاه 
آليانس غلبه كني��م و بازي هميش��گي مان را به 
نمايش بگذاريم. اگر مانند بازي با دورتموند باشيم 
كارمان برابر بايرن  مونيخ بس��يار سخت است، اما 
اگر بتوانيم با خيالي آسوده به مصاف بايرن برويم 
مطمئناً مي توانيم حضورمان را در ليگ قهرمانان 

اروپا تضمين كنيم. 

جهنمآليانسدرانتظاركهكشانيها
بايرن مونيخ- رئال مادريد؛ ديدار برگشت نيمه نهايي ليگ قهرمانان شيوا نوروزي 
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